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W związku z wystosowanym pvpz Pana lwńskiego, lokatora mieszkania
komunalnego mieszczącego się w budynku ośrodka Zdrowta w hńcowie, wniosku o
wykup w/w lokalu, a także o udzieleńe mu bonifikaĘ przedstawiamy pewne istotne
fakĘ' które powirrny być wzięte pod uwagę przy podjęciu przez Komisję decyzji o
ewentualnej odsprzedary tegoż mieszkanią a juz na pew]ro przy rozpatywaniu
kwestii udzielenia jakiejkolwiek bonifikaty.
Pierwszą istotną i chyba najważtiejszą sprawąjest fakt' iż budynek ośrodka Zórowia
został wybudowany w czynie społecmym przez mieszkańców wsi z pasanaczeniem
na ośrodek Zdrowia, inający sfuzyć właśnię mieszkańcom. Mieszkanie, kIórę zostało
w nim wydzie|one, przeznaczone było dla lekarza, który wtedy zajmował się opieką
medyczną nad mieszkańcami Puńcowa i okolicznych wsi. Następnie lokal został
przydzielony jako mieszkanie komunalne Państlłu lwańskim. Mieszkńcy od
początku byli niezadowoleni z faktu, iż lokal ten otrrymaty osoby niezwią'zane ze
sfużbą zdrowią a ponadto spoza sołectwą kiedy to na terenie wsi znalazĘby się
rodziny, które też potrzebowaĘ mieszkania. Ale pogodzono się z takim stanem rzeczy,
chociaż do dnia dzisiejszego qrrofuje on wielę kontrowersji. W zajmowanyrn przez
Państwa Iwańskich lokalu mieszkalnym zostały wymienione wszystkie okna na koszt
Gminy. Sąsiedzi' jak i inni użytkownicy pozostaĘch lokali w budynku ośrodka
Zdrowia często skarĘ się na roszczeniową postawę Państwa Iwanskich względem
Grniny' chociazby w kwestii odśnieźania, czy koszenia &awy. Może to świadczyć
jeĄ'nie o braku wdzięc mości za okazaną pomoc w trudnej s}.tuacji Ąciowej.
Wniosek o wykup w/w mieszkani a złoĘła takze Pani doktor Joarma Sliwka. W
przyszłości planowała rozszeruyć usfugi placówki o gabinet rehabilitacji. Niestety
zgodnie z pfawem to Panu Iwańskiemu przysfuguje pierwszeństwo w nabyciu
zajmowanego lokalu. Możemy jeĄnie żałować, żę ośrodek Zdrouita nie może się
tom,tijać,, a my mieszkańcy będziemy nadal zmuszcni dojeżdżać do Cieszyna i czekać
w dfugich kolejkach na rehabilitację.
Jednak sprzedaŹ mieszkania Państwu Iwańskim na pewno spowodowałaby ogólne
społeczrre niezadowolenie i wręcz sprzeciw. Ęm bardziej nie wyobrazamy sobie
sprzedania ilw lokalu z jakąkolwiek bonifikatą.
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